
VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR ÅR 2023  

STYRELSENS BERÄTTELSE 

Styrelsen för Västra Medelpads Brukshundklubb avger härmed följande 
verksamhetsberättelse för år 2023 

Verksamhetsåret startade som vanligt med ett årsmöte, 19:e februari. Därefter utförde 
styrelsen löpande 9 styrelsemöten under året. 

Klubben har kallat till 2 medlemsmöten vilket ett var årsmötet.  

Medlemsbladet ”Mitthunden” har utkommit vid ett tillfälle under året. 

Medlemsantalet har ökat med 12 medlemmar under året, vilket är glädjande. 

ÅR Ungdomsmedlem Hedersmedlem Familjemedlem Ordinarie Ordinarie Totalt 

 (SHU)   medlem medlem utan   

     förbundsavgift  

2023 5 4 25 72 16 122 

2022 8 3 17 70 12 110 

2021 8 3 13 81  105 

2020 8 3 15 82  108 

2019 6 2 18 83  109 

2018 6 3 15 88  112 

2017 3 3 15 70  91 

2016 3 3 17 78  101 

 

Västra Medelpads Brukshundklubbs anläggning har under 2023 utnyttjats av inte bara 
medlemmar. Bland annat har uppfödare och andra hundklubbar hyrt anläggningen samt 
också företag inom kommunen. En utbildning för kursledare har hållits där.  

Styrelsen har under året haft följande sammansättning: 

Mari Kärfstedt, ordförande, Margareth Pettersson vice ordförande, Inger Öhrn sekreterare, 
Susanne Edbom kassör. Ordinarie ledamöter: Ove Wikström, Gabriella Högberg, Lena 
Ruda. Suppleanter Anne Allonen och Annika Fors. 

Valberedningen har under året bestått av: Jens Wikström (sammankallande), Ingela 
Jonsson och Lena Hedlund 

Representation: 

SBK Mellannorrlandsdistriktets Årsmöte: Mari Kärfstedt och Susanne Edbom 

SBK Mellannorrlandsdistriktets distriktsmöte 11/6: Inger Öhrn 

SBK Mellannorrlandsdistriktets distriktsmöte 28/10: Eva Forslin, Mari Kärfstedt, Susanne 
Edbom och  Inger Öhrn 

 

 



HUNDÄGARUTBILDNINGSSEKTORN (HUS) 

HUS sektorn har under året bestått av Anne Allonen och Lena Hedlund 

Engagerade personer: Ja, vi har kontinuerligt uppdaterat Facebook om kurser och aktiviteter på 
klubben, vilket har uppskattats mycket av många. Vi har anordnat små träningstävlingar och 
tipspromenader på våra tisdagsträffar och försökt att aktivt medverka till öppet hus på tisdagar. Ett 
lyckat ”Hundens Vecka” där vi fick in förslag på kurser som vi har tagit tag i, såsom Specialsök, 
Viltspår, Agility…. vilka även har förverkligats under hösten. Lena och jag fungerar superbra som team 
inom HUS. Lena är även en stor tillgång i vår organisation, hon har hållit i en tredjedel av kurserna. 
Eloge!!!! 

Ytterligare en instruktör Carina Thor har anslutit sig till vår skara.  

Under året 2023 har vi haft 12 kurser, både slutförda och påbörjade, med 94 kursdeltagare, en ökning 
med 35 deltagare från 2022. 

Vi har aktivt arbetat för att fler ska ansluta sig som funktionärer och flera står på tur att börja. I 
dagsläget har vi tre intresserade instruktörsämnen. 

Vi har fått fram TisdagsÖppetHus, Specialsök, Nosework, Viltspår, Agility som ”nya” aktiviteter. 

Specialsökskursen med Lena Funseth Norberg blev en stor succe, med intresse för fortsättning som 
följd. En uppdatering av Annika Strand kommer att ske som ger möjlighet till kurs i ämnet.  

Ungdomsverksamheten ligger på is så länge.  

Vi planerar att hålla en instruktörs- och funktionärsträff i januari -24 då ingen sådan blivit av -23 

Ett mycket gott samarbete med Studiefrämjandet har fortsatt även 2023. 

Ett bra år med både bättre ekonomisk bärighet och flera ämnen till funktionärer på gång.  

 

MÅLUPPFYLLELSE 2023 

Syfte: Vi har tillgodosett medlemmars efterfrågan på kurser och även ökat medlemsantalet med hela 
35 stycken. 

Inriktning: Erbjudna och genomförda kurser har ökat från 7 till 12 

Medel: Genom en förbättrad och kontinuerlig uppdatering av information på Facebook, som 
uppskattats av många   

Organisation: Hus-sektorn består av Anne och Lena 

Nytta: Fler har sökt sig till VMBK och fler funktionärer är på gång 

    
  

 

 

 

 



 

RASUTVECKLINGSSEKTORN (RUS) 

RUS-gruppen har under året bestått av: Jens Wikström (sammankallande) och Ove Wikström. 

MH-verksamheten har inte kunnat genomföra något MH under året. 

Sektorn har varit vilande under året. 

 

 

 

TÄVLINGSEKTORN (TÄS) 

Tävlingssektorn har under året bestått av Mari Kärfstedt, sammankallande samt Eva Forslin.  

Under 2023 har vi genomfört 11 tävlingsdagar, 6 Bruksdagar med 49 startande i 14 klasser varav 
Brukstorpet 30 startande i 7 klasser, 3 Rallydagar 244 startande i 24 klasser varav Rallytorpet 133 
startande i 16 klasser, 2 Lydnadsdagar med 33 startande i 6 klasser. Totalt har vi under 2023 haft 309 
tävlingsstarter.  

Under Brukstorpet anordnade VMBK distriktsmästerskap i spår.  
Distriktsmästare blev Birgitta Sewerin med Bizzy från Kramfors BK.  
Även under Rallytävlingen med KM anordnade VMBK distriktsmästerskap. 
Distriktsmästare blev Ann Nygård med Ada från Njurunda BHK. 

Årets klubbmästare i Lydnad blev Susanne Edbom med Peggy och klubbmästare i Rallylydnad blev 
Lena Ruda med Dagny. Grattis till dem! 
Under året så var det några medlemmar som tog tillfället i akt att tävla, och vi vill således passa på att 
gratulera till fina framgångar på tävlingsbanorna.  

Vi tackar alla funktionärer som ställt upp under året, det är Ni som gör våra tävlingar möjliga att 
genomföra.  

 

MÅLUPPFYLLELSE 2023 

Alla sökta tävlingar har genomförts med många nöjda tävlande. 
Några nya medhjälpare har vi fått under året men ingen 
utbildning har skett.  

 

 

 

 

 

 



FASTIGHETSKOMMITTÉN  

Fastighetskommittén har under året haft Ove Wikström som sammankallande.  

Han har till sin hjälp haft olika klubbmedlemmar. Under år 2023 har fastighetskommittén deltagit i 
Vårstädning. Fastighetsunderhåll såsom snöskottning och gräsklippning mm har utförts. 

  

MÅLUPPFYLLELSE  

Målet under 2023 var att upprätthålla den standard vi 
har på vår anläggning vilket vi har gjort. 

 

 

 

 

KÖKSKOMMITTÉN  
 
Kommittén har under året bestått av Mari Kärfstedt sammankallande samt Eva Forslin. 
 
Under året som gått har vi bakat och kockat lite då och då vid behov. Vi har servat vid klubbens täv-
lingar och olika arrangemang och sett till så att alla ska trivas på bästa sätt. Vi har även bakat till de 
kurser som gått för att förgylla kursfikat.  
 
Vi skickar ett stort tack till alla er som har hjälpt till med allt vid alla våra olika arrangemang! 
 

MÅLUPPFYLLELSE 2023  
 
Mål för 2023 var att bibehålla kvalitén och det goda ryktet vid våra arrangemang samt öka kommit-
téns antal ledamöter. Vi har under året hållit hög kvalitet på våra tjänster. Vi har inte fått fler i kom-
mittén men vi har haft fler som hjälpt till under året. 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Slutligen vill styrelsen tacka för det förtroende som visats under det gångna året!  
 
Vi vill även uttrycka en förhoppning om att klubben kommer att utvecklas i den positiva 
anda vi strävar efter! 
 
 
 

VI TRÄFFS OCH TRIVS TILLSAMMANS! 
 

 
 
 
 
--------------------------------------     ---------------------------------------           ---------------------------------- 
Mari Kärfstedt, ordförande        Margareth Pettersson, vice ordf       Inger Öhrn, sekreterare 
 
 
 
 
--------------------------------------     -----------------------------------------         ---------------------------------- 
Susanne Edbom, kassör               Ove Wikström, ledamot                     Lena Ruda, ledamot 
 
 
 
 
--------------------------------------      -----------------------------------------        ---------------------------------- 
Gabriella Högberg, ledamot         Annika Flor, suppleant                      Anne Allonen, suppleant 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


